
Anteckningar från dialogmötet Linvägens förskola

1)Våldigt dålig att förslaget kom så plötsligt. Förskolan alltid haft kö. Naturen nära, utevistelser varje 
dag är ett val föräldrarna gjort. Tom luciatåget är utomhus! Vill inte tvingas bort utan grundade 
underlag.

Kort varsel, tråkigt att 5 åringar får sluta, skolas in på ny f-skola för att snart skolas in till skolan, och 
ej får vara med syskon mer.

Plötsligt beslut. Kort varsel. Har tkttat långsiktigt utan att varslat, väldigt dåligt. Ifrågasätter 
uppgifterna. Inskolning när föräldrarna inte ens har semester kvar. Hur lösa det? Borde ha setts 
tidigare. Borde ha fasat ut f-skolans avdelningar under en liten tid. Dåliga bussförbindelser till annan 
f-skola. 2 mil extra för att ta sig till annan f-skola och sedan åter för att ta bussen till Sandviken.

Tar längre tid vid lämning/hämtning på olika ställen eller avdelningar.

Bristande underlag, ifrågasätter prognosen. Ser inte det akuta,  borde ha hanterat processen 
annorlunda. Andra f-skolor haft överbeläggning, vart ska barnen få plats? Dramatiskt beslut, varför 
Linvägen? Den f-skolan är den enda I området, borde vara den som ligger kvar. Utomhus pedagogik 
som föräldrar och barn gillar. Titta på fler alternativ. Konsekvensanalys, barnens perspektiv vid 
förändring av tex tre olika föskolor, se hur utfallet blir i jämförelse.

Är emot stordrift.

Hur många platser lediga i januari, frågat men ej fått svar. Nyrustat, nya leksaker ute, nya vitvaror för 
miljötänket (grön flagg), nyasfalterat på en liten del av gården. Stor trygghet när alla känner alla.

Unddr inskolningen av ett barn kommer förslaget om nedläggning, fick inte veta för att kunna välja 
annorlunda. Nu blir det dubbel inskolning väldigt tätt inpå. Inte bra. Om nedläggning borze det ske på 
en stor förskola, då kan en avdelning stängas och flytten kan då ske inom huset. Endast en förmiddag 
i veckan är innedag, resten av verksamheten sker till huvudsak utomhus.

Bra om politikerna kan träffa pedagogerna. Oro att beslut tas på felaktiga grunder. Bristfälligt rakt av.

2) Mer bilåkning, tar mer tid med större avstånd.

Måste ända arbetstiderna, hinner inte till arbetet till kl 7, måste då jobba längre vilket ger längre 
dagar för barnen. Mycket dåligt. Syskon splittras. Föräldrar har ringt runt, fullt på alla förskolor, vart 
ska barnen få plats?

Pedagogerna vill inte ens arbeta kvar inom kommunen vid nedläggning.

Slutcyklat för familjerna och barnen, dåligt ur miljö och hälsosynpunkt. Mycket mera inne på andra f-
skolor. Dåligt. Jätte mycket påverkan eller lite mindre påverkan.

Oro för splittring av syskon.

3) Längre dagar för barnen. 

Vill att barnen får gå med sina kompisar.



Flyttar alla barn och pedagoger till Närbogården så alla får fortsätta tillsammans? Dåligt miljötänk, 
men bra för barnen. Buss med pedagoger hämtar/lämnar barnen till/från den nya föskolan vore 
smidigt.

Planera en vettig tidsplan längre fram, med en rimlig process. Helt olika anpassningar beroende på 
vart barnen hamnar.

Påverkan på ens arbete för att lösa inskolning. Försvårar verkligen. Semesterdagarna är redan 
planerade, går inte att ändra hur som helst för att få till det.

Långsiktig planering efterlyses. Kritik riktad mot hur personalen blivit behandlade. Arbetsgivaren har 
inte skött sig. 

Har inte fått några argument till vad det är som i te fungerar på förskolan. Pensionerade pedagoger 
jobbar som vikarier för att de trivs så bra.

Riktig process och riktiga underlag saknas. Tiden till verställan måste vara lång. Utfasning vore bäst. 
Bättre involvering för personalens skull och involvera personalen i hur det ser ut, i tid.

Alla måltider, utom mellis som äts ute, äts i mindre rum vilket gör att det alltid är väldigt lugnt vid 
måltiderna.
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Grupp 3:

Fråga 1:
Underlaget som vi fått hittills är bristfälligt. Barnantalet ifrågasätts i prognosen.
Enligt uppgift kommer 24 tomter styckas av vid Ove Jansson.
Varför finns inga alternativa förslag till lösning framtagna?
Varför lägga ner en väl fungerande förskola- det finns inga problem här
Läget på denna förskola nära naturen och avsides är varför vi valt den
Ur och skur pedagogiken har gjort att vi sökt oss hit. Den ökar miljöengagemanget.
Förskolan ligger nära hemmet. Vi behöver Inte åka bil för lämna barnet. Viktig miljöaspekt.
Viktigt att nu lyssnar på pedagogerna- de fick inte vara med på detta möte.

Fråga 2:
Vi gillar pedagogiken med blandade barngrupper 1-5 år och inte åldersuppdelat.
Finns bara på Trollhärden och här.
Ingen garanti att syskon får vara på samma förskola.
Många 5 åringar tvingas byta nu inför sista året  innan förskoleklass.
Vi behöver nog en bil till då vi kunnat gå och hämta vårt barn på denna förskola.
Problem hur inskolning ska gå till, enligt uppgift från 12 aug. Tänk om våra barn hamnar på 2 
olika förskolor då kan det ta 4 veckor med inskolning. Vi har inte informerat vår arbetsgivare 
om detta.
Vill inte till Näbrogården i Hagaström.
Får ingen garanti för att vi får med oss vår ”favoritpedagog”



Oro för var våra pedagoger hamnar- var finns brist på personal som våra pedagoger kan 
omplaceras till? 
Denna personalgrupp är stabil och det är kända vikarier som det inte är problem att få tag på 
(pensionärer)
Bussförbindelse finns med 1 timmes eller halvtimmestrafik.
Varför har man rustat på utegården och inomhus om den ska läggas ner?
Vid samtal med BVC har de lyft fram att det är stor inflyttning till Valbo.

Fråga 3:
Pedagoger bör få följa med som hel psl grupp till en och samma förskola.
Syskon måste få gå på samma förskola
Eventuellt erbjuden förskola måste ligga så nära som möjligt.
Ur och skurförskolans pedagogik lyfts fram som viktig- kan den ordnas på annan förskola.
Miljön här nära skogen och utan trafik känns säker. På närmaste förskolan ligger den nära 
valbovägen. Känns osäkert och avgaser inte bra.

Övrigt:
Varför stoppas intagning till denna förskola?
Hur ser kön ut till denna förskola?
Det finns inget samarbete med annan förskola om psl planering.
Hur ska vi klara behovet av platser i januari varje år? Det är ju 2 överinskrivningar på varje 
förskola i området. Var finns platsöverskottet?

Samtalsledare: Anders Berglund.
Nedtecknat av: Håkan Alenius


